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 Referat 

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 1 
 

Mødetidspunkt: Mandag den 25-02-2019 

Til stede: Niels Ove Jensen, Anette Christensen, Palle 

Christensen, Lone Corfixen, Kristian Krogstrup fra 

administrationen 

Afbud:  

Referent: Lone Corfixen 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat 

Referatet er godkendt. 

2. Formanden orienterede om: 

 

Velkomstfolder: Folderen skal opdateres, det tages på som punkt på næste 

møde. Folder sendes ud inden mødet til forberedelse.  

Vinduespudsning: Punktet kommer på næste møde. 

Husorden: Bestyrelsen beslutter at bibeholde afd. 1’s husorden uden 

ændringer.  

Jubilæum i afd. 1, 75 år: Hvornår?? Punkt skal på næste møde. 

Fotos af bydelen til ophængning til pynt i udlejningssalen i Fyensgade: 

Bestyrelsen undersøger, hvad det koster hos en fotograf, som har lavet 

Aalborg-fotos. Bestyrelsen undersøger til næste møde, hvad kan vi finde frem 

af bl.a. egne fotos, fotos fra Facebook og fotos fra Instagram. 

Der skal bruges gamle fotos til jubilæums-skrift eller collage. 

Og vi skal forberede en Instagram challenge som en konkurrence til 

jubilæumsfest. 

Status på vaskerier. De 10 vaskebud skal justeres, når Nortec starter op. 



 

 
Side 2 

 

Papircontainere: de overfyldte containere skyldtes manglende tømning, idet 

lastbilens kran pga. nye regler ikke længere måtte række hen over cykelsti og 

biler. Derfor er containerne nu blevet flyttet. 

Storskraldscontainere: Der er blevet sat skilte på vores containere om, at 

containerne kun er for beboerne i afd. 1. 

G4S: Punktet tages op på næste møde. 

Nye vinduer: Projektet med udskiftning af vinduer starter op igen i uge 9 med 

opgangsvinduer. Afdelingen har investeret i varmeblæsere, som bliver tilbudt 

til udlån for dem, der ønsker det. 

Beboermødet: Palle gennemgik indkaldelsen. Kurve fra Carlas Blomster bliver 

bestilt til vindere af konkurrencen. Kun beboere kan vinde. Der er bestilt ting 

fra Føtex til det net, der udleveres. Bestyrelsen er fælles om referatskrivning 

fra mødet. Bestyrelsen skal tage stilling til på næste møde, hvad maden til 

beboermødet skal bestå af samt leverandør. 

Kristian Krogstrup orienterede om YouSee. Hvis YouSee overtager TV, er 

prisen ca. 210 kr. pr. husstand, dvs. en mdl. Stigning på 45 kr. pr. lejer. Hvis 

de lejer, er prisen 165 kr. pr. lejer. I øjeblikket betaler hver lejer ca. 157 kr. En 

opgradering vil derfor koste en prisstigning på ca. 7 kr. mdl. pr. lejer. 

Bestyrelsen undersøger, om boksen i lejligheden skal udskiftes til en nyere 

model. 

Kristian indhenter et tilbud fra Stofa.  

Bestyrelsen vurderer hen over det næste år, om vi opgraderer. 

3. Driften 

Intet 

4. Økonomi 

Intet 

5. Renoveringer 

Intet 

6. Samarbejde 

Intet 

7. På bedding 

Intet 

8. Runden 



 

 
Side 3 

 

Intet 

9. Eventuelt 

Intet 

10. Næste møde 

25. marts 2019, budgetmøde samt oplæg til beboermøde. Lone sørger for 

mad, evt. fra Stiller – 7 kuverter. 

 

Mødet hævet kl. 18:45 

 

 

Lone Corfixen 
Referent 
 


